

CAMERAMAN

杰克卡•迪夫的生活和工作

THE LIFE AND WORK OF JACK CARDIFF a film by CRAIG McCALL

《摄影师》介绍了在英国和国际电影上荣获多项奥斯卡奖的电影摄影师杰克·卡迪夫这样一个独特人物。他是"绘光大师",其生活与电影历史有着千丝万缕的联系,其无与伦比的生涯跨越电影前一百年的九个十年。"传奇"这个词在好莱坞已经算是陈词滥调了,但对于此头衔,杰克·卡迪夫的故事证明他当之无愧。

通过对杰克生活和工作的独特见解,主人公阐释了自己如何凭借其在《平步青云》、《黑水仙》、《红菱艳》、《非洲皇后》、《海盗》等电影中开创性的远见和技术魔力帮助将摄影提 升为一种艺术形式而彪炳史册。

在影片众多的披露和轶事之中,杰克向人们展示了与好莱坞各大影星如玛丽莲・梦露、奥黛丽・赫本、亨弗莱・鲍嘉、柯克・道格拉斯和索菲亚・罗兰在一起工作时的情况。

马丁·史柯西斯热情地引导我们看了杰克的所有电影并告诉我们为什么它们对他有这样大的 影响力。"我开始对英国电影有非常强的亲和力是因为我对杰克·卡迪夫的认识。"

通过对最新还原的经典电影的美轮美奂的剪辑和对超过二十位世界上最伟大的演员、导演和技术人员的采访,《摄影师》以独特的视角,近距离探索了杰克生活和工作的点点滴滴。这部影片以幽默、详实的方式叙述了一个传奇人物不可思议的人生,也是英国和国际电影史的独特、有价值的一个有力见证。

Cameraman illuminates a unique figure in British and international cinema, multi-Oscar winning cinematographer Jack Cardiff. A 'painter with light' whose life was inextricably interwoven with the history of cinema in an incomparable career spanned nine decades of moving pictures first 100 years. The phrase "legend" is all too frequently used in Hollywood, yet Jack Cardiff's story surely proves him truly worthy of that title.

In this unique insight into Jack's life and work, the master himself explains how he helped elevate cinematography to an art form and made history with his groundbreaking vision and technical wizardry in **A Matter Of Life And Death**, **Black Narcissus**, **The Red Shoes**, **The African Queen**, **The Vikings** and many others.

Amongst many fascinating revelations and anecdotes in the film, Jack relates what it was like to work with Hollywood's greatest icons, Marilyn Monroe, Audrey Hepburn, Humphrey Bogart, Kirk Douglas and Sophia Loren.

Martin Scorsese passionately guides us through Jack's films and tells us why they have had such an influence on him. "I began to have a very strong affinity towards British Cinema, because of my recognition of Jack Cardiff's name."

Packed with stunning clips from newly restored classic movies and over twenty original interviews with the world's greatest actors, directors and technicians, **Cameraman** explores Jack's life and work in compelling detail, scope and intimacy. The film is not only a unique and valuable testimony to British and international cinema history; it's a humorous and informative one too — an amazing story about an exceptional life.

Dur: 86 mins

To find out more go to www.jackcardiff.com